

HKUST Staff Association Charity News: Community Chest Green Day 2017 | 公益綠識日 2017

Staff Association HKUST

Thu 18/05/2017 08:43

To:staff-association-news-list@ust.hk <staff-association-news-list@ust.hk>;

Cc:Staff Association HKUST <staff@ust.hk>; sa-associatemembers@lists.ust.hk <sa-associatemembers@lists.ust.hk>;



Charity News: Community Chest Green Day 2017

Date: 25 & 26 June 2017 (Sunday & Monday)

The Community Chest Green Day aims to arouse public awareness on protecting our environment while raising funds for the needy in Hong Kong. The event this year encourages participants to act green and live green to create a sustainable future for our community and planet. All donations received will benefit “Medical and Health Services” provided by the Chest’s member agencies without any deduction for administrative expenses.

HKUST Staff Association and Sustainability Unit are going to participate in the Community Chest Green Day 2017. You are strongly encouraged to show your support to this meaningful event by making donations. Participants who donate HK\$70 or above will receive one Community Chest Green Day Commemorative Ticket (first come, first served basis, while stocks last) to enjoy unlimited rides on the MTR on 25 & 26 June 2017. Further details are available at <http://www.commchest.org/>

If you would like to make a donation, please fill in the online form <https://goo.gl/forms/wJQAryfB9jnECaE13>, and send a crossed cheque made payable to “The Community Chest of Hong Kong” (write down your name, department and contact phone number on the back of the cheque) and send to “HKUST Staff Association” via internal mail **on or before 26 May (Friday)**.

Details of distribution of Community Chest Green Day Commemorative tickets (after 16 June) and tax deduction receipts will be announced later.

HKUST Staff Association

For enquiry, please contact staff@ust.hk

"Services & Benefits" - Special Offer: http://staff.ust.hk/service_off.html

Interest Group & Teams: <http://staff.ust.hk/interest.html>

公益綠識日 2017

公益綠識日致力推廣環保意識。今年鼓勵參加者不只是行為、習慣的改變，而是將環保概念貫徹每個生活細節中，為公益金資助之「醫療及保健服務」籌款。

香港科技大學教職員協會將與可持續發展部合作，鼓勵大家積極參與，捐款支持今次活動。凡捐款滿港幣70元或以上的參加者，可獲公益綠識日紀念車票乙張，於2017年6月25日及26日兩天無限次免費乘搭港鐵。紀念車票數量有限，以先到先得方式處理，送完即止。詳情可查閱公益金網站

<http://www.commchest.org>

參加者請填妥以下表格 <https://goo.gl/forms/wJQAryfB9jnECaE13> 並把捐款以劃線支票抬頭請書寫「香港公益金」(於支票背面寫上你的名字、部門和聯絡電話號碼)，於5月26日或之前以內部郵件交回科大教職員協會。

6月16日後將通知參加者有關公益綠識日紀念車票及正式收據的派發安排。

香港科技大學教職員協會

查詢電郵：staff@ust.hk

服務與福利/商品折扣: http://staff.ust.hk/service_off.html

興趣小組與運動隊: <http://staff.ust.hk/interest.html>